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 ZÁPIS 
z 16. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 11. prosince 2013 

__________________________________________________________________________________ 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání:                    

1.   Zahájení 
2.   Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3.   Určení ověřovatelů zápisu 
4.   Schválení programu jednání 
5.   Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6.   Rozpočtové opatření č. 13/2013 
7.   Rozpočtové opatření č. 14/2013 
8.   Rozpočtové opatření č. 15/2013 
9.   Rozpočtové opatření č. 16/2013 
10.   Rozpočtové opatření č. 17/2013 
11.   Návrh na rozpočtové provizorium města Šlapanice na rok 2014 
12.   Stanovy Svazku pro vodovody a kanalizace – Šlapanicko  
13.   Obecně závazná vyhláška 3/2013  
14.   Obecně závazná vyhláška 4/2013  
15.   Kupní smlouva č. KS-2013-08 – pozemky p. č. 3102/63, p. č. 3102/64, p. č.   
        3102/65 vše v k. ú. Šlapanice u Brna  
16. Kupní smlouva č. KS-2013-10 – část pozemku p. č. 3372/10, v k. ú. Šlapanice u      

Brna   
17.    Kupní smlouva č. KS-2013-11 – pozemek p. č. 2120/20, v k. ú. Šlapanice u Brna  
18.   Ţádost o prominutí dluţného nájemného                          
19.   Poskytnutí finanční dotace Sateso s. r. o. 
20.   Prezentace projektů  

a) Víceúčelový atletický areál ZŠ Šlapanice  
        b) Revitalizace návsi v Bedřichovicích – Bedřichovice nad Temţí 
        c) Klidová zóna – nábřeţí Říčky 
21.   Informování občanů o činnosti města prostřednictvím záznamů ZM 
22.   Změna jednacího řádu Zastupitelstva města Šlapanice  
23.   Informace z výborů 
24.   Informace ST, MS, TAJ 
25.   Diskuse členů ZM a občanů 
26.   Závěr 

 
  
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 16. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:07 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, ţe v kinosále je přítomno 17 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se: Ing. Petr Horák, Ing. Ivo 
Kouřil a Mgr. Aleš Charvát, ţe se dostaví později z pracovních důvodů. 
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání. 
Zápis z 15. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva. Nebyly k němu vzneseny ţádné připomínky. 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS. 
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ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Libor Charvát a Bc. Ivan Vavro. Oba  
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
V 16:10 hodin se dostavila do jednacího sálu Ing. Alena Řezníčková, přítomno 18 členů 
zastupitelstva.  
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST – přečetl program jednání dle zaslané pozvánky s tím, ţe navrhuje vloţení bodu 10.A 
Rozpočtové opatření č. 18/2013 za bod č. 10 programu jednání a vloţení bodu 17.A Kupní 
smlouva č. KS-2013-12 – pozemky p.č. 2120/16 a p.č. 2120/17, oba v k.ú. Šlapanice u 
Brna za bod 17 programu jednání. Podkladové materiály k těmto bodům byly dodatečně 
zaslány zastupitelům. 
 
Ing. Mrkvica navrhuje přesunutí bodu 22. Změna jednacího řádu Zastupitelstva města 
Šlapanice za bod 4., před bod 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání. 
Hlasování: 8 PRO – 0 PROTI – 10 SE ZDRŽELO 
Protinávrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky včetně vloţeného bodu 10.A 
Rozpočtové opatření č. 18/2013 a vloţeného bodu 17.A Kupní smlouva č. KS-2013-12 – 
pozemky p.č. 2120/16 a p.č. 2120/17, oba v k.ú. Šlapanice u Brna. 
Hlasování: 14 PRO – 1 PROTI – 3 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloţeny, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo zaslány 
písemně. 
Dále informoval, ţe obdrţel odpověď vedoucí odboru výstavby Ing. Meitnerové na dotaz Ing. 
Mrkvici, který ţádá sdělit datum povolení provádět další zemní a jiné práce, např. budování 
osvětlení, na pozemku p.č.  3064/1  k.ú. Šlapanice u  Brna. Dle Ing. Meitnerové nebylo 
vydáno ţádné povolení na zemní práce; osvětlení pozemku bylo provedeno bez příslušného 
opatření, coţ řeší stavební úřad postupem podle stavebního zákona. Odpověď Ing. Mrkvicovi 
odešle ST následujícího dne emailovou poštou. 
Mgr. Trněná připomněla, ţe neobdrţela odpověď na svůj dotaz ke koncepci územního plánu 
a posuzování vlivu na ţivotní prostředí  (koncept ÚP nezískal stanovisko KÚ JmK ) a zda 
bylo jednáno se zpracovatelem územního plánu o slevě. (Pozn.: poţádala o zaprotokolování 
této připomínky.) 
 
V 16:15 hodin se omluvil místostarosta RNDr. Novák na 15 minut z jednání. Přítomno 17 
zastupitelů. 
 
 
 
 

ad 6. Rozpočtové opatření č. 13/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o přijaté transfery ze státního rozpočtu a 
v neinvestičních výdajích především  o výdaje na zajištění agendy sociálně právní ochrany 
dětí.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši 1 561 700 Kč  v rozsahu bodů 1) a 2. 
Hlasování: 11 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 14/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o transfery ze státního rozpočtu (dotace na 
pěstounskou péči a na volby do Poslanecké sněmovny PČR), v investičních příjmech dotace 
na pořízení hasebního modulu a v neinvestičních výdajích především o výdaje na 
pěstounskou péči, péči o vzhled obce a veřejnou zeleň a převod mezi paragrafy. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 14/2013 se zvýšením celkových příjmů i 
celkových výdajů ve shodné výši o 773 400 Kč  v rozsahu bodů 1) aţ 4). 
Hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 8 SE ZDRŽELO   
Návrh nebyl přijat. 
 
ST sdělil a poţádal o zaprotokolování, ţe hospodářský přezkum Jihomoravského kraje 
uvede neschválení rozpočtového opatření jako závaţnou chybu v hospodaření města 
s úkolem, aby toto bylo opět předloţeno ZM ke schválení.    
 
O zaprotokolování hlasování poţádali a hlasovali PRO: 
Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, pí Jachymiáková, pí Burianová, p. Charvát Libor, Ing. 
Střechovský. 
 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 15/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o přijaté transfery ze státního rozpočtu na podporu 
zaměstnanosti, v neinvestičních výdajích o nakládání s odpady, dobrovolnou část poţární 
ochrany a na projekt Zdravé město. V investičních výdajích především na pořízení 
pojízdných regálů a klimatizačních jednotek a výměnu oken hasičské zbrojnice. 
 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Řezníčková, Ing. Slaný, MSH, ST, Ing. Mrkvica. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 28 500 Kč  v rozsahu bodů 1) aţ 3). 
Hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 8 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat. 
 
ST sdělil a poţádal o zaprotokolování, ţe hospodářský přezkum Jihomoravského kraje 
uvede neschválení rozpočtového opatření jako závaţnou chybu v hospodaření města 
s úkolem, aby toto bylo opět předloţeno ZM ke schválení.    
 
O zaprotokolování hlasování poţádali a hlasovali PRO: 
Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, pí Jachymiáková, pí Burianová, Ing. Střechovský. 
 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 16/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o přijaté transfery ze státního rozpočtu na podporu 
zaměstnanosti, v investičních příjmech se jedná o dotace Ministerstva zemědělství ČR. 
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V neinvestičních výdajích především zvýšení neinvestiční rezervy ve výši vratky 
předfinancované dotace, převod obdrţené dotace na seniorbus, ostatní sociální péče a 
pomoc rodině a manţelství. 
 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný, ST. 
ST slíbil písemnou odpověď Mgr. Trněné na dotaz, proč se zvyšují výdaje na rozhlas a 
televizi ve výši 28 tis. Kč. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 765 700 Kč  v rozsahu bodů 1) aţ 4). 
Hlasování: 10 PRO – 0 PROTI – 8 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat. 
 
ST sdělil a poţádal o zaprotokolování, ţe hospodářský přezkum Jihomoravského kraje 
uvede neschválení rozpočtového opatření jako závaţnou chybu v hospodaření města 
s úkolem, aby toto bylo opět předloţeno ZM ke schválení.    
 
O zaprotokolování hlasování poţádali a hlasovali PRO: 
Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, pí Jachymiáková, pí Burianová, p. Charvát Libor, RNDr. 
Novák. 
 
 
 
ad 10. Rozpočtové opatření č. 17/2013 
ST – v neinvestičních příjmech se jedná o přijaté transfery od krajů  a ze státního rozpočtu, 
v neinvestičních výdajích o transfer průtokové dotace na  základní školu na financování 
projektů. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2013 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši o 598 700 Kč  v rozsahu bodů 1) a 2).  
Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 10.A. Rozpočtové opatření č. 18/2013 
ST – materiál k projednávanému bodu obdrţeli zastupitelé včerejšího dne. V neinvestičních 
příjmech se jedná zejména o zvýšení rozpočtu příjmů (DPH), v investičních příjmech o 
sníţení příjmů z prodeje pozemků a zvýšení o příspěvek firmy TESCO. V neinvestičních 
výdajích zvýšení výdajů na městskou policii (nástup nového stráţníka) a zvýšení rozpočtu 
výdajů na plyn a vodu. Investiční výdaje jsou způsobeny zvýšením výdajů na 
předfinancování dotací na akce Revitalizace návsi v Bedřichovicích a Revitalizace zeleně 
parčíků Čechova a městského parku. 
 
V diskusi vystoupili: Mgr. Trněná, ST. 
 
V 16:40 hodin se dostavil do jednacího sálu Ing. Ivo Kouřil, přítomno 19 členů zastupitelstva.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 18/20013 se sníţením celkových příjmů i výdajů 
ve shodné výši o 166 800 Kč v rozsahu bodů 1) aţ 4). Současně schvaluje změnu 
závazného ukazatele č. 3 – sníţení neinvestičního příspěvku – Základní škole účelově 
vázaného na odpisy o 232 900 Kč a ve shodné výši sníţení odvodu odpisů ZŠ do 
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rozpočtu města  a závazný ukazatel č. 7 - celkové výdaje na bezpečnost a veřejný 
pořádek - o 165 000 Kč. 
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 11. Návrh na rozpočtové provizorium města Šlapanice na rok 2014 
ST –  nařízením starosty dne 10.09.2013 byl stanoven harmonogram na sestavení rozpočtu 
města pro rok 2014. Následně byl projednán finančním výborem a v radě města, která 
doporučila zastupitelstvu města schválení rozpočtu. Dne 26.11.2013 byl návrh rozpočtu 
vyvěšen na úřední desce. Na základě aktuální situace navrhuje rada města odloţit 
projednávání rozpočtu a dočasně schválit rozpočtové provizorium. Rozpočtové provizorium 
nijak negativně neovlivní činnost orgánů města, ani realizaci rozpracovaných projektů. Město 
pouze pouţije zcela legitimní nástroj ke zpracování přesnějšího a skutečným příjmům a 
potřebám více odpovídajícího rozpočtu.  
V souladu s ustanovením § 13 zákona č. 250/2000 Sb. je předkládán návrh pravidel 
rozpočtového provizoria města na rok 2014, kterými se bude řídit rozpočtové hospodaření 
města do doby schválení rozpočtu na rok 2014. 
Ing. Kouřil, předseda FV potvrdil, ţe se finanční výbor na svém zasedání 11.11.2013  
zabýval rozpočtovým provizoriem za přítomnosti vedoucího finančního odboru, starosty a 
místostarosty RNDr. Nováka. Finanční výbor doporučil zastupitelstvu města přijmout 
rozpočtové provizorium. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje dočasné hospodaření města Šlapanice v roce 2014 podle Pravidel 
rozpočtového provizoria do doby schválení rozpočtu na rok 2014. 
ZM stanoví Pravidla rozpočtového provizoria, specifikovaná v příloze. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 12. Stanovy Svazku pro vodovody a kanalizace - Šlapanicko 
ST – důvodem úpravy stanov je skutečnost, ţe doposud platné stanovy jiţ neodpovídají 
poţadavkům současné legislativy. Tým pracovníků Svazku pro vodovody a kanalizace 
Šlapanicko společně s právním zástupcem Svazku vytvořili nové stanovy, které byly 
konzultovány na pracovní valné hromadě Svazku se zástupci všech členských obcí Svazku. 
Aby mohla valná hromada Svazku schválit upravené stanovy, je nutné schválení 
zastupitelstvy všech členských obcí Svazku. 
 
V rozpravě vystoupili: Ing. Staňková, tajemnice Svazku; Mgr.  Ptáček, právník Svazku; Ing. 
Mrkvica; ST. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Stanovy Svazku pro vodovody a kanalizace – Šlapanicko.  
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 13. Obecně závazná vyhláška 3/2013 
MSH – účelem vyhlášky je zamezení negativního vlivu konzumace alkoholických nápojů na 
vybraných veřejných prostranstvích ve městě. Vyhláška určuje místa, kde je zakázána 
konzumace alkoholu a stanovuje téţ výjimku, na kterou se tento zákaz nevztahuje. Platná 
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vyhláška bude zveřejněna na úřední desce, na webových stránkách města a i v dalších 
informačních kanálech. 
 
V rozpravě vystoupili: p. Charvát Libor, Mgr. Trněná, MSH, Ing. Řezníčková, ST, Ing. 
Pernica, JUDr. Ondruš. 
Pozn.: Ing. Řezníčková doporučuje vylepit vyhlášku i na výlepové plochy ve městě. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2013 o zákazu konzumace alkoholických 
nápojů na veřejném prostranství.  
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Obecně závazná vyhláška 4/2013 
MSH – důvodem nové vyhlášky je vytvořit komfortnější prostor pro volný pohyb psů na 
území města. Vyhláška nově vymezuje místa pro volný pohyb psů bez náhubku a vodítka. 
 
V rozpravě vystoupili: Ing. Pecl, MSH, ST, Ing. Pernica, Mgr. Trněná. 
 
ST - v návaznosti na upozornění Ing. Pecla na nebezpečnost úseku ulice Husova 
v souvislosti s volným pohybem psů a rychle projíţdějících vozidel, ukládá ST Městské 
policii Šlapanice kontrolu vozidel – měření radarem na ulici Husova.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2013, kterou se mění a doplňuje Obecně 
závazná vyhláška města Šlapanice č. 2/2008 o pravidlech pro pohyb psů na veřejných 
prostranstvích ve městě, ve znění Obecně závazné vyhlášky města Šlapanice č. 
2/2012. 
Hlasování: 11 PRO – 5 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování poţádal a hlasoval PROTI: p. Karásek. 
 
 
 
ad 15. Kupní smlouva č. KS-2013-08 – pozemky p.č. 3102/63, p.č. 3102/64, p.č. 3102/65 
vše v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – v souvislosti s plánovanou investiční akcí – vybudování cyklostezky ze Šlapanic do 
Jiříkovic – je nutno majetkoprávně vypořádat dotčené pozemky. Kupní cena byla stanovena 
dohodou. 
 
V diskusi vystoupili: Ing. Pernica, MSH. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-08 na prodej nemovitostí – pozemků p.č. 
3102/63 o výměře 9003 m², p.č. 3102/64 o výměře 4491 m² a p.č. 3102/65 o výměře 4158 
m², vše v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví prodávající do vlastnictví kupujícího 
města Šlapanice. Kupní cena ve výši 38 Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních 
stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
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ad 16. Kupní smlouva č. KS-2013-10 – část pozemku p.č. 3372/10, v k.ú. Šlapanice u 
Brna 
MSH – důvodem majetkového vypořádání je projekt účelové komunikace směrem na 
Bedřichovice – cyklistické propojení v lokalitě Líchy. Cena byla stanovena dohodou 
smluvních stran. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-10 na prodej části pozemku p.č. 3372/10 v k.ú. 
Šlapanice u Brna, oddělené jako nová parcela č. 3372/11 o výměře 17 m² 
geometrickým plánem č. 2786-65/2013 z vlastnictví prodávajících do vlastnictví města 
Šlapanice. Kupní cena ve výši 200 Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 17. Kupní smlouva č. KS-2013-11 – pozemek p.č. 2120/20, v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH -  jedná se o prodej pozemku ve vlastnictví města v lokalitě Dlouhá ulice, kde vzniká 
nová výstavba směrem ke garáţím. Cena za prodej pozemku byla stanovena dohodou 
smluvních stran. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-11 na prodej pozemku p.č. 2120/20 o výměře 
46 m² v k.ú. Šlapanice u Brna z vlastnictví prodávajícího města Šlapanice do 
vlastnictví kupujícího. Kupní cena ve výši 550 Kč/m² byla stanovena dohodou 
smluvních stran. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
   
 
 
 
ad 17.A. Kupní smlouva č. KS-2013-12 – pozemky p.č. 2120/16 a p.č. 2120/17, oba 
v k.ú. Šlapanice u Brna 
MSH – 96. schůze rady města schválila dnešního dne a doporučila ZM ke schválení prodej 
pozemků z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví společnosti CEDR, spol. s r.o. Cena 
byla stanovena dohodou smluvních stran. 
 
V diskusi vystoupili: Ing. Pernica, MSH. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-12 na prodej pozemků p.č. 2120/16 o výměře 
25 m² a p.č, 2120/17 o výměře 29 m², oba v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví 
prodávajícího města Šlapanice do vlastnictví kupujícího CEDR, spol. s r.o., Olomoucká 
1186/14, 618 00  Brno, IČO 00360163. Kupní cena ve výši 550 Kč/m² byla stanovena 
dohodou smluvních stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 18. Ţádost o prominutí dluţného nájemného 
MSH – bývalý nájemce pozemků na ulici Čechova se obrátil na radu města o prominutí 
dluţného nájemného ve výši 42 636 Kč. Svoji ţádost odůvodňuje, ţe v současné době se 
nachází ve vyšetřovací vazbě. 
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Návrh usnesení: 
ZM zamítá ţádost bývalého nájemce o prominutí dluţné částky za nájem pozemků, 
vyplývající z nájemní smlouvy č. NS-2013-31. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 19. Poskytnutí finanční dotace Sateso s.r.o. 
MSN – v souvislosti s intenzivnějším a rozšířeným provozem čistírny odpadních vod a 
poţadavkem na přípravu skládky k jejímu postupnému uzavírání dojde v příštím roce 
k výraznému nárůstu potřebných finančních prostředků. Rada města na 93. schůzi 
v působnosti valné hromady společnosti SATESO, s.r.o. schválila ţádost o finanční dotaci 
pro provoz ČOV a přípravu skládky k jejímu uzavírání.  
 
V diskusi vystoupili: Ing. Mrkvica, RNDr. Tesařík, p. Jun, MSH, MSN. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu č.  DOT-2013-50 o poskytnutí dotace z rozpočtu města 
Šlapanice společnosti SATESO, s.r.o., IČ: 60746718. 
Hlasování: 11 PRO – 1 PROTI – 7 SE ZDRŽELO   
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování poţádali:   
PRO: Ing. arch. Klaška, p. Zycháček, pí Burianová, RNDr. Novák, p. Charvát Libor, Ing. Ivo 
Kouřil. 
PROTI: Ing. Mrkvica. 
 
 
V 17:40 hodin se dostavil do jednacího sálu Mgr. Charvát Aleš, přítomno 20 zastupitelů.  
 
ST předkládá návrh na usnesení, aby jednací bod 20. byl prezentován jako první bod 
po přestávce a nyní, do doby přestávky, se pokračovalo jednacím bodem 21 a dále. 
Hlasování: 11 PRO – 6 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 21. Informování občanů o činnosti města prostřednictvím záznamů ZM 
Mgr. Trněná – vzhledem k tomu, ţe konání zastupitelstva je v době, kdy velká část 
pracujících  občanů je ještě v zaměstnání, jeví se jako vhodné informování občanů 
prostřednictvím záznamů zastupitelstva. Od 01.01.2014 vstoupí v účinnost nový občanský 
zákoník, který téţ upravuje ochranu osobních údajů. Podle něj „svolení není třeba ani 
v případě, kdyţ se podobizna, písemnost osobní povahy nebo zvukový či obrazový záznam 
pořídí nebo pouţijí na základě zákona k úřednímu účelu nebo v případě, ţe někdo veřejně 
vystoupí v záleţitosti veřejného zájmu“. 
Občanský zákoník touto cestou upravuje a otevírá cestu pro zveřejňování záznamů 
zastupitelstev obcí.  
 
V diskusi vystoupili: Ing. Pernica, p. Zycháček. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje obnovení vysílání záznamů zasedání Zastupitelstva města Šlapanice 
s cílem informovat občany Šlapanic prostřednictvím těchto záznamů o činnosti 
zastupitelstva. 
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Hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 11 SE ZDRŽELO   
Návrh nebyl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování poţádali:   
PRO: Ing. Řezníčková, Ing. Mrkvica, p. Karásek, Mgr. Charvát, Mgr. Konečný, Mgr. Trněná, 
Ing. Pernica, RNDr. Tesařík, p. Kopeček 
ZDRŢEL SE: Ing. Střechovský. 
 
 
 
ad 22. Změna jednacího řádu Zastupitelstva města Šlapanice 
Ing. Řezníčková – navrhuje změnu jednacího řádu, a to v zaprotokolování jmenovitého 
hlasování jednotlivých zastupitelů. Podle nového Občanského zákoníku  (§ 159) ručí 
zastupitel za svá rozhodnutí o veřejném majetku podobně jako podnikatel v komerční firmě 
a můţe být za špatná rozhodnutí trestně stíhán.   
 
V diskusi vystoupili: ST, Ing. Střechovský, Mgr. Trněná. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje jednací řád zastupitelstva, který se mění takto: 
Čl. 8 Hlasování 
Odst. 2 se mění takto: O návrhu usnesení dává předsedající hlasovat. Z výsledků 
hlasování musí být zřejmé, kolik členů zastupitelstva je pro návrh, kolik je proti a kolik 
se hlasování zdrţelo. Jednotlivá hlasování jsou v zápise ze zasedání zaprotokolována 
vţdy jmenovitě. 
Hlasování: 9 PRO – 0 PROTI – 11 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování poţádali:   
PRO: Ing. Řezníčková, Ing. Mrkvica, p. Karásek, Mgr. Konečný, Mgr. Trněná, Ing. Pernica, 
RNDr. Tesařík, p. Kopeček 
 
 
 
ad 23 Informace z výborů 
Mgr. Charvát, předseda kontrolní výboru  

- KV se zabýval následujícími tématy: 
a) kontrola informatiky ve vlastnictví města - šetření stále probíhá, nebylo uzavřeno 
b) podněty Mgr. Trněné – proč byla předloţena zastupitelstvu města ke schválení 

změna č. 8.6 – KV se zabýval zevrubně a nedošel k ţádnému závěru (KV není 
kompetentní se tímto zabývat). Druhý podnět – přezkum postupu města ve věci 
zamlčeného dodatku ke smlouvě mezi Sdruţením průmyslová zóna a CTP a proč 
nebylo město informováno (návrh opatření) – dosud neuzavřeno. 

c) prověření postupu pověřených osob zastupováním obce ve Sdruţení průmyslová 
zóna Šlapanice je v souladu se zákonem – dosud neuzavřeno. 

Ing. Mrkvica navrhuje přiloţit zápis z posledního jednání kontrolního výboru jako přílohu 
zápisu z 16. zasedání zastupitelstva města. 
Hlasování: 5 PRO – 0 PROTI – 15 SE ZDRŽELO  
Návrh nebyl přijat. 
 
ST:  
ZM bere zprávu kontrolního výboru na vědomí. 
 
V 18:05 hodin vyhlašuje starosta přestávku do 18:15 hodin.  
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V 18:20 hodin pokračuje 16. zasedání zastupitelstva města projednáváním bodu 23. 
 
Ing. Kouřil, předseda finančního výboru 

- od posledního zasedání ZM se sešel FV celkem 2x 
- projednáván návrh rozpočtu města na rok 2014  
- vyhodnocení úkolu, který si finanční výbor stanovil – kontrola hospodaření ve 

společnosti SATESO 
- bylo zjištěno, ţe technické sluţby, které jsou společností SATESO zajišťovány, 

nebyly „vysoutěţeny“ výběrovým řízením 
- financování technických sluţeb bylo pokryto z příjmů ze skládky, takţe nebylo moţno 

zjistit, kolik stály technické sluţby 
- zpráva byla předloţena radě města a jednateli Satesa 
- nezakládá se na pravdě informace občanského sdruţení Čisté Šlapanice, ţe 

předseda finančního výboru tuto zprávu nepředal vedení města  
- na druhém jednání finančního výboru byly stanoveny termíny pro příští rok – druhé 

pondělí v měsíci 
MSN 

- sdělil výčet akcí, na kterých se společnost SATESO podílela 
- obvodové konstrukce skládkového tělesa jsou ve finální podobě  
- v současné době se pracuje na rekultivaci a úpravě přilehlých ploch na dně 

skládkového tělesa s cílem vytvoření zatravněných vsakovacích ploch, aby nemohlo 
docházet ke stékání dešťových sráţek do  skládkového tělesa (financování z dotace 
města) 

- ad eventuální výběrové řízení na dodávku technických sluţeb – odvolal se na zákon 
č. 137/2006 Sb., § 18   

Ing. Pernica předal tajemníkovi USB s prezentací ke zprávě finančního výboru o firmě 
SATESO (komentář podal Ing. Zmeškal) 

- od roku 2009 došlo k navýšení o cca 3 mil. Kč 
- není moţno ověřit správnou cenu za technické sluţby 
- technické sluţby byly financovány ze skládky, trţby ze skládky však klesají 
- poţádal o přiloţení k zápisu „Podnět MS Novákovi“ a předal jej zapisovatelce. 

MSN  
- skládka se připravuje k uzavření, bude se začínat od východní strany  
- slíbil písemné vyjádření k výše uvedené zprávě 

Mgr. Trněná 
- kde vezme město 20 – 28 mil. na uzavření skládky? 

MSN 
- slíbil odpovědět písemně 

ST dodal, ţe uzavření skládky bude i úkolem  a problémem  příštího volebního období. 
ZM bere zprávu finančního výboru na vědomí. 
 
p. Vavro, Osadní výbor Bedřichovice  

- informoval o revitalizaci návsi 
- rekonstrukce kulturního domu 
- rozšíření topení do knihovny kulturního domu 
- křiţovatka Podolí  
- odkanalizování ulice u Hájku 
- pozval na koncert v neděli 15.12.2013 a ples 07.02.2014. 

ST: 
ZM bere zprávu osadního výboru na vědomí. 
 
 
 
ad 20. Prezentace projektů  

a) Víceúčelový atletický areál ZŠ Šlapanice 
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- ST informoval, ţe v pondělí 09.12.2013 hejtman Jihomoravského kraje osobně 
podepsal ve Šlapanicích smlouvu o dotaci na Víceúčelový atletický areál ZŠ 
Šlapanice a Revitalizaci návsi v Bedřichovicích – Bedřichovic nad Temţí 

- ST předal slovo Ing. arch. Liboru Ţákovi a řediteli ZŠ Mgr. Romanu Skočovskému 
k prezentaci celého projektu 

- součástí bude 250 m dlouhá atletická dráha, 136 m dlouhá běţecká dráha, 17 m 
široká tribuna 

- geologické podmínky jsou zde sloţité 
- základní věc je odvodnění celé trasy 
- celkové náklady činí 15 mil. Kč, dotace bude ve výši 9 mil. Kč 
b) Revitalizace návsi v Bedřichovicích – Bedřichovice nad Temţí 
-  ST představil architekta Davida Zajíčka, který prezentoval celý projekt revitalizace 

návsi 
- hodnota projektu cca 10 mil. Kč, dotace bude činit 7 mil. Kč 
- začátek stavby – duben 2014, termín pro ukončení 03.09.2014 
- součástí je hřiště pro malé děti, klidová zóna s lavičkami 
- z Anglie bude přivezena typická anglická telefonní budka 
- bude zde náznak řeky Temţe 
- na dotaz Ing. Kouřila, jak to bude s hasiči, odpověděl p. Vavro, ţe se uvaţuje 

přemístit hasičku na jiné místo 
c) Klidová zóna – nábřeţí Říčky 
- ST představil architekta Badala, který prezentoval projekt nábřeţí, zpracovaný ve 

spolupráci s architekty Horkým a Velehradským  
- součástí projektu jsou lavičky, zeleň, pítka a v jednom místě jsou schůdky k říčce. 

 
 
 
ad 24. Informace ST, MS, TAJ 
ST – informoval o probíhajících investičních akcích: 

- chodník na ulici Ponětovské ukončen 
- dokončuje se zateplení MěÚ 
- výměna oken ukončena 
- hodnota projektu cca 4 mil. Kč, dotace činí cca 2,5 mil. Kč 
- na ulici Jungmannově vzniklo nové obratiště 
- ulice Karla Čapka je hotova z poloviny, druhá polovina bude v příštím roce (po zimě) 
- provedena revitalizace parčíků 
- začíná se revitalizovat základní škola  
- město omezilo podomní prodej 

MSH 
- projekt meziobecní spolupráce (zastřešuje Svaz měst a obcí) 

MSN 
- podána ţádost na svoz biologicky rozloţitelného odpadu 
- pro likvidaci vánočních stromků budou nově k dispozici kontejnery 
- byla vyměněna okna na hasičce 

 
TAJ 

- poděkoval všem úředníkům za jejich práci v letošním roce. 
 
 
 
 
ad 25. Diskuse členů ZM a občanů 
p. Kopeček 

- dotaz, zda preventisté, kteří se pohybují po Šlapanicích, spadají pod městskou policii  
- jaká je náplň preventistů 
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Bc. Krištof 
- p. Halva a pí Proboštová jsou dotovaní z Úřadu práce 
- školení preventistů bylo zaplaceno Městskou policií Brno 
- působí preventivně v ulicích města 

p. Kopeček 
- přimlouvá se za větší podporu místním podnikatelům 
- před 2 roky ţádal o vývěsku pro občanské sdruţení a nedostali ji; nyní však jsou další 

vývěsky u OD Albert, ale ţádná jim nebyla nabídnuta 
ST 

- zdůraznil, ţe zákon vyţaduje dodrţování zásady transparentnosti a nediskriminaci u 
všech veřejných zakázek 

Ing. Pernica 
- připomněl, ţe na minulém zasedání ZM ţádal o zajištění dodatku ke smlouvě mezi 

CTP a Sdruţením Průmyslová zóna, ale dosud jej neobdrţel 
- ţádá zaúkolovat Ing. Střechovského o předloţení dodatku 
- dotázal se, v jaké fázi je obecně závazná vyhláška o parkování ve městě 
- dotázal se MSH, proč uváděl, ţe se o.s. Čisté Šlapanice spletlo ve výši nákladů na 

funkci MSN 
ST 

- doposud není finální verze obecně závazné vyhlášky o parkování 
MSH 

- uvedl jsem veškeré údaje, které jsem měl k dispozici 
Ing. Řezníčková 

- dotázala se, zda ST bude zastávat všechny role ve sněmovně a i dále funkci starosty 
ST 

- zopakoval, ţe jiţ na minulém zasedání prezentoval svůj úmysl dokončit projekty 
Mgr. Trněná 

- proč a kdo rozhodoval o zveřejnění koncepce územního plánu i přesto, ţe bude 
v platnosti novela stavebního zákona od 01.01.2014 a kdo ponese zodpovědnost 

ST 
- v době pořízení ÚP a výběrového řízení nebyla známa skutečnost, ţe se bude 

novelizovat stavební zákon 
- akce je pořízena z dotace IOP 
- povaţuje trojstupňové pořízení územního plánu za výhodu 

Mgr. Trněná 
- trvá na písemné odpovědi 
- poţádal o aktuální informaci k návrhu územního plánu 

Ing. Meitnerová 
- Ing. arch. Hladík zpracoval a odevzdal návrh územního plánu; nyní je kontrolován, 

zda odpovídá zákonům 
Mgr. Trněná 

- dotázala se na její podnět ve věci posunutí zastávky z ulice Brněnské a Kalvodovy na 
ulici Riegrovu; zda bylo jednáno s okolními obcemi 

- dotázala se, zda informoval DPmB město o redukci trolejbusové linky č. 31 v neděli 
ráno mezi 6.00 aţ 8.00 hodin 

ST 
- v záleţitosti posunutí zastávky bylo jednáno i za přítomnosti Ing. Řezníčkové 

s negativním výsledkem 
MSH 

- informováni jsme nebyli, DPmB redukci provedl plošně 
Ing. Sobotka 

- hodnotil kladně vydání a rozeslání stolního kalendáře do domácností 
- upozornil na existující pravidla pro zveřejňování ve Šlapanickém  zpravodaji 
- upozornil na nevzhlednou štítovou stranu domu Nádraţní 7 
- jaký je stav vybudování OD TESCO 
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ST 
- s opravou domu Nádraţní 7 počítáme v příštím roce 
- situace s výstavbou Tesca je stejná, ţádná změna od posledního zasedání ZM 

slečna Migdauová 
- vznesla dotaz k zastupitelům, proč v bodě 22 se zdrţeli hlasování (pozn.: reagoval 

pouze p. Zycháček) 
Ing. Pecl 

- městský rozhlas v lokalitě Husova ulice, Wurmova a Hybešova není slyšet 
- připomněl, ţe záměr č. 5, který byl uveřejněn, byl vypsán nekonkrétně 
- nesouhlasí s venčící plochou na ulici Husova 

ST 
- ţádá i zaslání písemného dotazu k záměru č. 5 
- pro volný pohyb psů jsou určeny parcely, ale kaţdý majitel odpovídá za svého psa 

pí Kučerová 
- doporučuje vybudování přechodu pro chodce z důvodu bezpečnosti dětí 

ST 
- v rámci koncepce dopravy existuje studie, jak má vypadat Nádraţní ulice (jsou tam 3 

přechody pro chodce) 
pí Pechmanová 

- proč nebyl odsouhlasen logický návrh paní Řezníčkové (pozn.: jednací bod 22) 
- podivuje se nad názvem Bedřichovice nad Temţí 
- komu patří nástěnky vedle orlovny – doporučuje, aby se tam mohli všichni 

prezentovat  
pí Jachymiáková 

- poděkovala za kalendář, který byl distribuován současně se Šlapanickým 
zpravodajem a  městské policii za práci 

Ing. Zmeškal 
- ţádá písemně zaslat odpověď na dotaz k bazénu ZŠ (zda byly závady reklamovány a 

jak byly vyřízeny, existuje provozní řád a příp. kde se nachází). 
 
 
 
 
 
 
ad 26. Závěr 
ST ve 20:16 hodin ukončil 16. zasedání zastupitelstva města.  
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
Libor Charvát          Bc. Ivan Vavro 
ověřovatel zápisu            ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


